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Transportudvalget har i brev af 18. maj 2021 stillet mig følgende 

spørgsmål om L 220, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Rasmus Vestergaard Madsen (EL). 

Spørgsmål nr. 64: 

Hvilken kapacitet mener myndighederne, der er i hovedstadsområ-

det og på Sjælland for modtagelse af affaldsjord de næste 5 og 10 

år? 

Svar: 

Det er ikke sådan, at der står tomme ”jordlagre”, der skal fyldes op 
– der bliver åbnet nye projekter og modtagelsescentre, efterhånden 

som der er brug for dem. Tidligere har Nordhavn været udvidet i to 

etaper, og Hvidovre Kommune overvejer at åbne et opfyldnings-

projekt ved Avedøre Holme.  

Et centralt hensyn er afstanden mellem byudviklingsområderne og 

jorddepotet: Jo større afstand dets mere koster jordtransport og jo 

mere forurenende er transporten også, når der køres længere. 

Lynetteholm er lokaliseret forholdsvis tæt på flere af de kommende 

byudviklingsområder i København. 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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